
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel:/Fax: 268-765.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2013. november hó 28-án
(csütörtökön) 9.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.

Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme

Jelen vannak: Simon István Tamás polgármester
Békési Mihály Tibor alpolgármester
Bondár Lajos képviselő
Hidvégi Julianna képviselő
Pujuné Deme Anita képviselő
Nagy Sándor képviselő
Kelemen Balázs képviselő
Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen:
Szabó Tibor aljegyző
Nagy Judit Dobozi Gondozási Központ vezetője
Takácsné Molnár Ilona ESZI tagintézmény-vezető
Zsigmond Károly a Dobozi Általános Iskola igazgatója
Szabó János Dobozi Polgárőr Egyesület elnöke
Dr.  Burai  Mihály a Békés Megyei  Kormányhivatal  Békéscsabai  Járási  Hivatal
vezetőjének helyettese

Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzata szerint

Simon István Tamás polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. Szeretettel köszöntöm Dr. Burai
Mihályt a Békés Megyei Kormányhivatal Békéscsabai Járási Hivatal vezetőjének helyettesét. A
jelenléti  ív  alapján  megállapítom,  hogy  a  nyílt  Képviselő-testületi  ülés  határozatképes.  6
képviselő jelen van, Kelemen Balázs képviselő úr jelezte, hogy késni fog. A kiküldött napirendi
pontokat javaslom elfogadásra. Zárt ülésen javaslom megtárgyalni a kiküldött napirendi javaslat
szerinti  napirendi  pontokat  Magyarország  helyi  önkormányzatairól  szóló  törvény  46.§  (2)
bekezdése, és az érintettek kérése alapján. Van-e valakinek más javaslata?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, kérem,
szavazzunk a kiküldött napirendi javaslatról.

A polgármester  ezt  követően  a  Képviselő-testület  nyílt  és  zárt  ülésének  napirendjére  a
következő javaslatot tette: 
Nyílt ülés:

1.) Jelentés a lejárt határidejű határozatokról
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

2.)  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  15/2013.(XI.29.)  önkormányzati
rendelete az államháztartáson kívüli forrás átadásáról és átvételéről



     Előadó:   Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

3.)  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  16/2013.(XI.29.)  önkormányzati
rendelete  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  és  Szervei  Szervezeti  és
Működési  Szabályzatáról  szóló  7/2013.(III.29.),  4/2013.(II.15.),  17/2012.(IX.14.)  és  12/2012.
(VI.22.)  önkormányzati  rendeletével  módosított  12/2011.(XI.30.)  önkormányzati  rendelete
módosításáról
     Előadó:  Szabó Tibor aljegyző

4.)  A  Dobozi  Általános  Iskola  körzethatárának  meghatározására  vonatkozó  tervezet
véleményezése
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

5.) Gondoskodás Humán Szolgáltató Központ kérelme
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

6.)  Közvilágítással  és  az  önkormányzati  épületek  villamos  energia  ellátásával  kapcsolatos
árajánlatokban döntés
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

7.) Döntés a civil szervezetek támogatására beadott kérelmekről
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

8.) Döntés a Wenckheim család által igényelt tükör ügyében
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

9.) Békéscsabai Kistérség által kezdeményezett Ellátási Megállapodás módosítása
      Előadó: Simon István Tamás polgármester

10.) Az FHB Bankkal kötendő bankszámlaszerződéssel kapcsolatos döntés
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

11.)  Döntés  az  Egészségmegőrzésért,  Kultúráért  és  Sportért  Dobozon  Alapítvány  (EKSD)
kuratóriumának kérelméről
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

12.) Termőföld használattal kapcsolatos döntés
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

13.) DAOP-5.2.1/D-2008-0002 projekt feltételes közbeszerzés elindítása.
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

14.)  Dobozi  Óvár  Szolgáltató  Kft  pályázat  benyújtása  „telephely  fejlesztési  és  ipartelepítés”
elnevezésű kiírásra.
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

15.) A Gyulai Kistérséggel háziorvosi ügyeleti ellátásra kötött megállapodásban döntés
Előadó: Simon István Tamás polgármester

16.) Bejelentések

17.) Kérdések, interpellációk
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Zárt ülés:

1.) Behajthatatlan követelésekben döntés
      Előadó: Simon István Tamás polgármester

2.)  Döntés  a  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjrendszer  2014.  évi
fordulójára beadott pályázatokról
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

3.) A „Hátrányos helyzetű tanulók Arany János Programja” c. pályázaton való részvételről döntés
      Előadó: Simon István Tamás polgármester

4.) Köztemetés elbírálása
     Előadó: Simon István Tamás polgármester

5.)Bejelentések

6.) Kérdések, interpellációk

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
napirendi javaslatot elfogadta.

Az I. napirendi pont tárgyalása:

Az I. napirendi pont tárgya: Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Írásos jelentés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni.  Kérdezem Hidvégi  Julianna
elnök asszonyt a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság véleményéről.

Hidvégi Julianna képviselő,      a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk a lejárt
határidejű  határozatokról  szóló  jelentést  az  előterjesztés  szerinti  tartalommal  egyhangúlag
elfogadta, és elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a jelentésről
az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
következő határozatot hozta:

202/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  határozat
mellékletét képező lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést
elfogadja.

A II. napirendi pont tárgyalása:
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A II. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 15/2013.
(XI.29.) önkormányzati rendelete az államháztartáson kívüli forrás átadásáról és átvételéről

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző 

Írásos előterjesztés és rendelet-tervezet mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Átadom a szót jegyző asszonynak.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző: Szeretném kiegészíteni a rendelet 1. § (2) bekezdésében
a  felsorolt  kivételt  képező  ellátásokat  az  első  lakáshoz  jutók  támogatásával.  Az  adatlap  is
pontosításra szorul, ugyanis nem csak szervezet, hanem magánszemély is nyújthat be kérelmet.
Így javaslom, hogy szerepeljen az adatlapon a kérelmező neve, lakcíme, születési idő, hely is,
illetve a törvény rendelkezéseinek megfelelően érintettség, összeférhetetlenség esetén az alapul
szolgáló körülmény leírása.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Kérem  a  Bizottságok  elnökeit,  hogy  ismertessék  a
bizottsági véleményeket, először a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottságát kérdezem.

Bondár Lajos képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tagja:  A bizottságunk az
előterjesztést és a rendelet-tervezetet a jegyző asszony kiegészítésével megtárgyalta, egyhangúlag
elfogadta és elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést  és  a  rendelet-tervezetet  a  kiegészítéssel  megtárgyalta,  egyhangúlag  elfogadta  és
elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  döntsünk  a
rendelet-tervezet  elfogadásáról  az  előterjesztés  szerinti  változatlan  tartalommal  kiegészítve  a
jegyző asszony által elmondottakkal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –
elfogadta a 15/2013. (XI.29.) önkormányzati rendeletét:

15/2013.(XI.29.) önkormányzati rendelet

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  megalkotja  Doboz
Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  15/2013.  (XI.29.)
önkormányzati  rendeletét  az  államháztartáson  kívüli  forrás  átadásáról  és
átvételéről.
Az  önkormányzati  rendelet  teljes  szövegét  ezen  jegyzőkönyv  melléklete
tartalmazza.

A III. napirendi pont tárgyalása:

A III. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 16/2013.
(XI.29.)  önkormányzati  rendelete  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  és
Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 7/2013.(III.29.), 4/2013.(II.15.), 17/2012.
(IX.14.)  és  12/2012.(VI.22.)  önkormányzati  rendeletével  módosított  12/2011.(XI.30.)
önkormányzati rendelete módosításáról
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A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Az írásos előterjesztés és rendelet-tervezet mellékelve.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző:  Az aljegyző úr készítette el  a rendelet-tervezetet.  Az
előző napirendi pontban a Képviselő-testület elfogadta az államháztartáson kívüli pénzeszközök
átadásáról, átvételéről szóló rendeletét, amelyben hatáskört adott át a civil ügyekkel foglalkozó
bizottságnak.  Az önkormányzat SzMSz-ről  szóló rendelet módosítása alapján a civil  ügyekkel
foglalkozó bizottság a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Kérem  a  Bizottságok  elnökeit,  hogy  ismertessék  a
bizottsági véleményeket, először a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottságát kérdezem.

Bondár Lajos képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tagja:  A bizottságunk az
előterjesztést  és  a  rendelet-tervezetet  megtárgyalta,  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra
javasolta a Képviselő-testületnek.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A  bizottságunk
megtárgyalta a rendelet-tervezetet, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra  javasolta.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  döntsünk  a
rendelet-tervezetről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –
elfogadta a 16/2013. (XI.29.) önkormányzati rendeletét:

16/2013.(XI.29.) önkormányzati rendelet

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  megalkotja  Doboz
Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  16/2013.  (XI.29.)
önkormányzati  rendeletét  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata
Képviselő-testülete és Szervei  Szervezeti  és Működési  Szabályzatáról  szóló
7/2013.(III.29.),  4/2013.(II.15.),  17/2013.(IX.14.)  és  12/2012.(VI.22.)
önkormányzati  rendeletével  módosított  12/2011.(XI.30.)  önkormányzati
rendelete módosításáról.
Az  önkormányzati  rendelet  teljes  szövegét  ezen  jegyzőkönyv  melléklete
tartalmazza.

A IV. napirendi pont tárgyalása:

A IV.  napirendi  pont  tárgya:  A Dobozi  Általános  Iskola  körzethatárának  meghatározására
vonatkozó tervezet véleményezése

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Köszöntöm Zsigmond Károly  igazgató  urat.  Kérdezem,
hogy van-e kiegészítése a  napirendi  ponthoz.  Amennyiben nincs kérdés,  kiegészítés,  kérem a
Szociális és Gyermek Ügyek, valamint a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságát, hogy ismertessék a
bizottság véleményét. 
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Bondár Lajos képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tagja:  A bizottságunk az
előterjesztést  megtárgyalta,  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a
Képviselő-testületnek a határozati javaslatot.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A  bizottságunk
megtárgyalta  az  előterjesztést,  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati
javaslatot.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

203/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  nevelési-oktatási
intézmények  működéséről  és  a  köznevelési  intézmények  névhasználatáról
szóló  20/2012.  (VIII.31.)  EMMI  rendelet  24.  §  (1)  bekezdése  alapján
megtárgyalta  a  Dobozi  Általános  Iskola  felvételi  körzethatárára  vonatkozó
tervezetet,  mellyel  egyetért.  A tervezet  a  határozat  mellékletét  képezi.   A
Képviselő-testület  megbízza  a  jegyzőt,  hogy  a  határozat  végrehajtása
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg.
Határidő: 2013. november 29.
Felelős: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Az V. napirendi pont tárgyalása:

Az V. napirendi pont tárgya: Gondoskodás Humán Szolgáltató Központ kérelme
 
A napirendi pont előadója:  Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni, tegnap a Pénzügyi és Ügyrendi
Bizottság hosszan tárgyalta  ezt  a  napirendi  pontot.  Kérem a Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság
elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: Ez  volt  az  egyik
napirendi pont, amelyet sokáig tárgyaltunk, és a bizottságunk úgy döntött egyhangúlag, hogy nem
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzati tulajdonban lévő Kossuth tér 22. szám
alatti ingatlant értékesítse a Gondoskodás Humán Szolgáltató Központ ajánlata alapján. 

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a Pénzügyi
és  Ügyrendi  Bizottság  által  ismertetett  határozati  javaslatról  az  alábbiak  szerint:  „Doboz
Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Gondoskodás  Humán  Szolgáltató  Központ
határozat  mellékletét  képező  ajánlata  alapján  nem  kívánja  értékesíteni  a  tulajdonában  lévő
Kossuth tér 22. szám alatti ingatlant.”
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A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

204/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Gondoskodás
Humán Szolgáltató Központ határozat mellékletét képező ajánlata alapján nem
kívánja értékesíteni a tulajdonában lévő Kossuth tér 22. szám alatti ingatlant.
Határidő: 
Felelős: Simon István Tamás

A VI. napirendi pont tárgyalása:

A VI. napirendi pont tárgya: Közvilágítással és az önkormányzati épületek villamos energia
ellátásával kapcsolatos árajánlatokban döntés
 
A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Az önkormányzat évek óta ugyanazzal a metodikával szerzi
be a piacon ezt a szolgáltatást, idén is ezt a gyakorlatot folytattuk. Megadom a szót a Pénzügyi és
Ügyrendi Bizottság véleményének ismertetésére elnök asszonynak.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és  Ügyrendi  Bizottság elnöke: A bizottságunk az
előterjesztést megtárgyalta, és egyhangúlag továbbtárgyalásra javasolta a Képviselő-testületnek a
határozati javaslatot, mivel a DÉMÁSZ árajánlatának megerősítését követően lehet megalapozott
döntést hoznia a Képviselő-testületnek.

Simon István Tamás polgármester: A DÉMÁSZ-t nem tudtuk elérni, de szakértőt kértünk fel,
aki szerint ennél kedvezőbb árat a DÉMÁSZ nem tud adni. Van-e kérdés, vagy javaslat?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

205/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Dobozi
Önkormányzat  Intézményei,  valamint  a  közvilágítás  vonatkozásában,  a
határozat  mellékletét  képező  szerződés  alapján,  az  MVM  Partner  Zrt.
árajánlatát fogadja el. A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a
határozat végrehajtása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester
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A VII. napirendi pont tárgyalása: 

A VII. napirendi pont tárgya: Döntés a civil szervezetek támogatására beadott kérelmekről

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Megtárgyalta mindkét bizottság. Megadom a szót először a
Szociális  és  Gyermek  Ügyek  Bizottsága  tagjának,  majd  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság
elnökének a bizottsági vélemény ismertetésére. 

Bondár Lajos képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tagja:  A bizottságunk az
előterjesztést megtárgyalta, egyhangúlag az alábbi javaslatot tette:
a)  a  Dobozi  Polgárőr  Egyesületnek  nem javaslunk  támogatást,  hiszen  ugyanezen  kiadásokra
benyújtott kérelmüket a testület már korábban elbírálta és 60 E Ft támogatásban részesítette, és a
jelenleg fennálló keretösszeg már nem nyújt lehetőséget üzemanyag támogatásra;
b) a Dobozi  Iskoláért  Alapítvány részére 150 E Ft  támogatást  javaslunk az adventi  ünnepség
megszervezésére.

Hidvégi  Julianna,  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A Pénzügyi  és
Ügyrendi  Bizottság  egyhangúlag  egyetértett  a  Szociális  és  Gyermek  Ügyek  Bizottsága
döntésével,  év  vége  felé  a  még  rendelkezésre  álló  összegből  inkább  a  gyermek  ügyekkel  is
foglalkozó alapítványokat javasoljuk támogatni.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek ez alapján módosító javaslata?

Kérdés, vélemény más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a Pénzügyi
és Ügyrendi, valamint a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága javaslatáról az alábbiak szerint: 
1.)„Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Dobozi  Iskoláért  Alapítványt
150.000,- Ft támogatásban részesíti a szervezet által beadott kérelem alapján az államháztartáson
kívüli pénzeszközátadás terhére adventi ünnepség sorozat költségének finanszírozására.”
2.)  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  nem kívánja  támogatni  a  Dobozi
Polgárőr  Egyesületet  a  határozat  mellékletét  képező  kérelem  alapján,  az  Egyesület  ugyanis
korábban is  nyújtott  be  kérelmet  ugyanezen költségekre  vonatkozóan is,  melyet  akkor  már  a
Képviselő-testület elbírált és 60.000,- forint támogatásban részesítette. 

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül-  a
következő határozatot hozta:

206/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Dobozi  Iskoláért
Alapítványt  150.000,-  Ft  támogatásban  részesíti  a  szervezet  által  beadott
kérelem alapján az államháztartáson kívüli pénzeszközátadás terhére adventi
ünnepség sorozat költségének finanszírozására.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester
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A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül-  a
következő határozatot hozta:

207/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  nem  kívánja
támogatni  a  Dobozi  Polgárőr  Egyesületet  a  határozat  mellékletét  képező
kérelem  alapján,  az  Egyesület  ugyanis  korábban  is  nyújtott  be  kérelmet
ugyanezen költségekre vonatkozóan is, melyet akkor már a Képviselő-testület
elbírált és 60.000,- forint támogatásban részesítette.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A VIII. napirendi pont tárgyalása:

A VIII. napirendi pont tárgya: Döntés a Wenckheim család által igényelt tükör ügyében

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni. Megadom a szót a Pénzügyi és
Ügyrendi Bizottsági vélemény ismertetésére. Az álláspont kialakítása hosszú időt vett igénybe a
bizottsági ülésen.

Hidvégi Julianna, képviselő,     a Pénzügyi és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk a
beszámolót  megtárgyalta, és egyhangúlag azt a döntést hozta, hogy az önkormányzatnak abban
az  esetben  áll  módjában  a  kérelem  szerinti  nagyobb  tükröt  átadni  a  Wenckheim  családnak
kérésének  megfelelően,  ha  a  család  ugyanolyan  értékű  tükröt  ad  cserébe,  és  a  cserével
kapcsolatosan felmerülő összes költség (különösen a szállítási költség, értékbecslés) a kérelmezőt
terheli.

Simon István Tamás polgármester: Kinek van kérdése, javaslata?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon  István  Tamás  polgármester: Kérem,  szavazzunk  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság
határozati  javaslatáról  az  alábbiak  szerint:  „Doboz  Nagyközség  Önkormányzata
Képviselő-testületének abban az esetben áll módjában a kérelem szerinti nagyobb tükröt átadni a
Wenckheim családnak kérésének megfelelően, ha a család ugyanolyan értékű tükröt ad cserébe,
és a cserével kapcsolatosan felmerülő összes költség (különösen a szállítási költség, értékbecslés)
a kérelmezőt terheli.”

A Képviselő-testület 6 jelenlévő képviselőből 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül elfogadta
az alábbi határozatot:

208/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének abban az esetben
áll módjában a kérelem szerinti nagyobb tükröt átadni a Wenckheim családnak
kérésének megfelelően, ha a család ugyanolyan értékű tükröt ad cserébe, és a
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cserével  kapcsolatosan  felmerülő  összes  költség  (különösen  a  szállítási
költség, értékbecslés) a kérelmezőt terheli.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A IX. napirendi pont tárgyalása:

A IX. napirendi pont tárgya: Békéscsabai Kistérség által kezdeményezett Ellátási Megállapodás
módosítása

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos anyag mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Nem kívánom kiegészíteni a leírtakat. Megadom a szót a
bizottsági vélemények ismertetésére, először a Bondár Lajos képviselő úrnak.

Bondár Lajos képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága tagja: A bizottságunk az
előterjesztést  megtárgyalta,  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a
Képviselő-testületnek a határozati javaslatot.

Hidvégi  Julianna,  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A  bizottságunk
megtárgyalta  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati  javaslatot  a
Képviselő-testületnek. 

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? Külön
köszöntöm tagintézményvezető asszonyt, van-e hozzászólása.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az előterjesztés szerinti tartalommal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
következő határozatot hozta:

209/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

a)  Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Békéscsabai
Kistérségi Társulás (a továbbiakban: a Kistérség) által kezdeményezett, és a
határozat mellékletét képező Ellátási Megállapodás tervezetet megtárgyalta, és
a  módosításokat  nem  tartja  méltányolhatónak  az  önkormányzat  számára  a
Polgári  Törvénykönyv  és  az  önkormányzatok  gazdálkodására  vonatkozó
jogszabályok  alapján.  A Képviselő-testület  a  rá  vonatkozó  jogszabályban
foglalt  kötelezettségeinek  betartása  érdekében  nem  fogadja  el  a  Kistérség
Ellátási Megállapodás módosítására vonatkozó javaslatait ebben a formában.
A Képviselő-testület indokoltnak tartja a módosítást az alábbiak szerint:
aa) a megállapodás határidejének módosítását november 20-ról június 30-ra,
hogy  Doboz  Önkormányzata  az  esetleges  megállapodás  elmaradása  esetén
megtehesse a szükséges lépéseket;
ab) a Képviselő-testület továbbá indokoltnak tartja, hogy a ténylegesen befolyt
bevételek és a tagintézmény fenntartásával kapcsolatban jelentkező kiadások,
-  beleértve  a  központi  költség  meghatározott  százalékát,  5  %-ot  –
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figyelembevételével az önkormányzat megtérítse azokat a kiadásokat, melyek
bevétele  nem folyik  be  a  Kistérségnek.  Ténylegesen  befolyt  bevételek:  az
intézményi  működési  bevételek,  ezen  belül  a  térítési  és  a  bérleti  díjak,
valamint  az  áfa,  amennyiben  a  kiadások  között  is  szerepel;  az  állami
normatívák, támogatásértékű bevételek, átvett pénzeszközök.
b) Amennyiben a Kistérség nem tartja elfogadhatónak ezeket a feltételeket, és
az önkormányzat megállapodási szándéka ellenére felbontja a megállapodást,
a  Képviselő-testület  kéri  a  Kistérséget,  hogy  amennyiben  a  2014.  évre  a
dobozi  tagintézményre  már  megigényelte  az  állami  támogatást,  akkor  az
önkormányzati  normatíva  átadására  megállapodást  kössön  az
önkormányzattal. A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, és a jegyzőt,
hogy  a  Kistérség  által  ellátott  szociális  feladatok  (szociális  étkeztetés,
időskorúak nappali ellátása, fogyatékos és demens személyek nappali ellátása,
házi segítségnyújtás) a Dobozi Gondozási Központ által történő ellátásához
szükséges  intézkedéseket  tegye meg,  az intézmény működési  engedélyének
módosítása iránti kérelmet nyújtsa be a Békés Megyei Kormányhivatalhoz, és
a  működési  engedélyt  az  állami  támogatás  igénylésére  vonatkozó
jogszabályok alapján kérje  meg,  amennyiben a  Békéscsabai  Kistérség nem
kívánja a feladatokat ellátni. 
c) A Képviselő-testület a megállapodás felbontása esetén módosítja a Dobozi
Gondozási  Központ  alapító  okiratát,  és  elfogadja  a  határozat  mellékletét
képező módosító alapító okiratot, és az egységes alapító okiratot, mely 2014.
január 1. napján lép hatályba. A Képviselő-testület megbízza a jegyzőt, hogy a
határozat végrehajtása érdekében tegye meg a szükséges intézkedéseket. 
d) A Képviselő-testület a megállapodás felbontása esetén továbbá elfogadja a
Dobozi Gondozási Központ határozat mellékletét képező egységes módosított
Szervezeti  és  Működési  Szabályzatát,  a  szociális  étkeztetés,  időskorúak
nappali  ellátása,  fogyatékos  és  demens  személyek  nappali  ellátása,  házi
segítségnyújtás szakmai programját, mely 2014. január 1. napján lép hatályba.
A Képviselő-testület  felhatalmazza a polgármestert  és  az  intézményvezetőt,
hogy  a  dobozi  tagintézmény  5  fő  főállású,  és  1  fő  részmunkaidős
közalkalmazottját  áthelyezéssel  vegyék  át,  és  a  szükséges  intézkedéseket
tegyék meg.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester
              Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző
              Nagy Judit Dobozi Gondozási Központ intézményvezetője

A X.  napirendi pont tárgya: Az FHB Bankkal  kötendő bankszámlaszerződéssel  kapcsolatos
döntés

A X. napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos anyag mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Nem  kívánom  kiegészíteni  az  írásos  előterjesztést.
Megadom a szót Hidvégi Julianna elnök asszonynak a bizottság véleményének ismertetésére.

Hidvégi  Julianna,  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A  bizottságunk
megtárgyalta  és  egyhangúlag  azt  a  döntést  hozta,  hogy  a  bankszámla  szerződésben  foglalt
feltételek  alapján  nem javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  elfogadja  a  határozati  javaslat
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mellékletét képező szerződés-tervezetet. A Bizottság javasolja, hogy 2014. január 1-től továbbra
is az OTP Bank Zrt vezesse az önkormányzat és intézményei bankszámláit.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az alábbi tartalommal: „Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete nem
fogadja  el  a  határozat  mellékletét  képező  az  FHB  Bank  Zrt  és  Doboz  Nagyközség
Önkormányzata  közötti  az  önkormányzat  és  intézményei  bankszámlavezetésére  vonatkozó
szerződés-tervezetet. A Képviselő-testület ügy dönt, hogy 2014. január 1-től továbbra is az OTP
Bank Nyrt.  vezesse az önkormányzat és intézményei bankszámláit,  és felkéri a polgármestert,
hogy a határozat végrehajtása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg.”

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen  szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  –  a
következő határozatot hozta:

210/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  nem fogadja  el  a
határozat  mellékletét  képező  az  FHB  Bank  Zrt  és  Doboz  Nagyközség
Önkormányzata  közötti  az  önkormányzat  és  intézményei
bankszámlavezetésére vonatkozó szerződés-tervezetet.  A Képviselő-testület
ügy dönt, hogy 2014. január 1-től továbbra is az OTP Bank Nyrt. vezesse az
önkormányzat és intézményei bankszámláit, és felkéri a polgármestert, hogy
a határozat végrehajtása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A XI. napirendi pont tárgyalása:

A XI. napirendi pont tárgya: Döntés az Egészségmegőrzésért, Kultúráért és Sportért Dobozon
Alapítvány (EKSD) kuratóriumának kérelméről

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester: Nem  kívánom  kiegészíteni  a  leírtakat.
Amennyiben nincs kérdés, kérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a
bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta a határozati
javaslatot.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.
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A Képviselő-testület  6  jelenlévő képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

211/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 184/2013. (X.14.)
határozatát  a  következőkkel  egészíti  ki:  „A  Képviselő-testület  a  Bérleti
Szerződés 5. pontjában foglaltak fenntartása mellett továbbra is ragaszkodik a
szerződés  megkötésekor  a  bérlet  céljaként  megjelölt  tevékenység
fenntartásához,  továbbá  ahhoz,  hogy  a  szolgálati  lakás  kiadása  ehhez  a
tevékenységhez  kapcsolódjon,  azaz  bérletként,  bérleti  díj  ellenében  nem
adhatja  ki  az  Egészségmegőrzésért,  Kultúráért  és  Sportért  Dobozon
Alapítvány az ingatlant.”
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A XII. napirendi pont tárgyalása:

A XII. napirendi pont tárgya: Termőfölddel kapcsolatos döntés

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester: Nem  egészítem  ki  az  előterjesztést.  Van-e  kérdés,
vélemény, más javaslat?  

Simon István Tamás polgármester: Amennyiben nincs kérdés, kérem a Pénzügyi és Ügyrendi
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta a határozati
javaslatot.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

212/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az
önkormányzat  vagyonkezelésébe  adott  állami  földterület  utáni
földhaszonbért  az  MB2013-01786  számú  szerződés  alapján  megfizeti  a
határozat  mellékletét  képező  számla  alapján  az  önkormányzat
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költségvetésében  a  dologi  kiadási  előirányzatok  terhére.  és  egyúttal
felhatalmazza a Polgármestert a 43 734 Ft földhaszonbér kiegyenlítésére.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás  polgármester

A XIII. napirendi pont tárgyalása:

A  XIII.  napirendi  pont  tárgya:  DAOP-5.2.1/D-2008-0002  projekt  feltételes  közbeszerzés
elindítása.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester:   Nem kívánom kiegészíteni. Megadom a szót a Pénzügyi
és Ügyrendi Bizottság elnökének, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta a határozati
javaslatot.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  6  jelenlévő képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

213/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a
DAOP-5.2.1/D-2008-0002  azonosító  számú,  „Belvízrendezés  az  élhetőbb
településekért  komplex  belvízrendezési  program  megvalósítása  a
belterületen és a csatlakozó társulati csatornán I. ütem” című kiemelt projekt
pótmunkáira  vonatkozó  feltételes  közbeszerzési  eljárás  megindítását
határozza el.

 A képviselő-testület tudomásul veszi, hogy amennyiben a pótmunkákat az
irányító hatóság nem támogatja,  abban az esetben a közbeszerzési  eljárás
teljes  költsége  400 000  Ft  +  áfa  az  önkormányzatra  hárul,  és  azt  a
Képviselő-testület  az  önkormányzat  költségvetésében  az  egyéb  dologi
kiadási előirányzatok terhére biztosítja.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A XIV. napirendi pont tárgyalása:

A XIV.  napirendi  pont  tárgya:  Dobozi  Óvár  Szolgáltató Kft  pályázat  benyújtása  „telephely
fejlesztési és ipartelepítés” elnevezésű kiírásra.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester
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Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester:  Nem kívánom kiegészíteni. Amennyiben nincs kérdés,
kérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta a határozati
javaslatot az első bekezdésig. Javasolja a Bizottság, hogy kérjék meg Megyeri Lajos ügyvezetőt
a pályázati anyag összeállításával.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az alábbi tartalommal: „Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete dönt
abban, hogy javasolja a 100%-os önkormányzati tulajdonban lévő Dobozi Óvár Kft.-nek, hogy
nyújtson  be  pályázatot  a  „Telephelyfejlesztés  és  ipartelepítés  a  területi  kohézióért”  című,
ÉMOP-1.1.1/F és  B-13 kódszámú pályázati  felhívásra.  A Képviselő-testület  megkéri  Megyeri
Lajos ügyvezetőt, hogy a pályázat benyújtásához szükséges intézkedéseket tegye meg.”

A Képviselő-testület  6  jelenlévő  képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

214/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  dönt  abban,  hogy
javasolja a 100%-os önkormányzati tulajdonban lévő Dobozi Óvár Kft.-nek,
hogy nyújtson be pályázatot a „Telephelyfejlesztés és ipartelepítés a területi
kohézióért” című, ÉMOP-1.1.1/F és B-13 kódszámú pályázati  felhívásra. A
Képviselő-testület  megkéri  Megyeri  Lajos  ügyvezetőt,  hogy  a  pályázat
benyújtásához szükséges intézkedéseket tegye meg. 
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

XV. Bejelentés 
1. Hegyesiné Fehér Judit kérelme

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Nem  kívánom  kiegészíteni.  Megkérem  a  Pénzügyi  és
Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A  bizottságunk
megtárgyalta  az  előterjesztést,  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati
javaslatot.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.
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A Képviselő-testület  6  jelenlévő képviselőből  6  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

215/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testületének  nem  áll
módjában kedvezményt, illetve engedményt biztosítani a hulladékszállítási
díj megfizetése alól. Az önkormányzat a hulladékszállítási díjat megfizeti a
vállalkozónak,  melynek fedezete  a lakosság által  befizetett  díj,  így annak
elengedéséről nem dönthet további fedezet hiányában a Képviselő-testület. A
fentiek  alapján  a  Képviselő-testület  a  határozat  mellékletét  képező
kérelemnek  nem  tud  eleget  tenni.  A  Képviselő-testület  a  köztisztaság
fenntartásáról és az egyes közszolgáltatások kötelező igénybevételéről szóló
többször  módosított  3/2007.  (II.16.)  önkormányzati  rendelete  10.  §  (9)
bekezdése alapján azon ingatlantulajdonosok számára biztosít mentességet,
akik 80. életévüket betöltötték.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

2. Luczai Miklós kérelme

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Nem  kívánom  kiegészíteni.  Megkérem  a  Pénzügyi  és
Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A  bizottságunk
megtárgyalta  az  előterjesztést,  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  a  határozati
javaslatot.

Megérkezett Kelemen Balázs képviselő úr.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  7  jelenlévő képviselőből  7  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

216/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testületének  nem  áll
módjában kedvezményt, illetve engedményt biztosítani a hulladékszállítási
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díj megfizetése alól. Az önkormányzat a hulladékszállítási díjat megfizeti a
vállalkozónak,  melynek fedezete  a lakosság által  befizetett  díj,  így annak
elengedéséről nem dönthet további fedezet hiányában a Képviselő-testület. A
fentiek  alapján  a  Képviselő-testület  a  határozat  mellékletét  képező
kérelemnek  nem  tud  eleget  tenni.  A  Képviselő-testület  a  köztisztaság
fenntartásáról és az egyes közszolgáltatások kötelező igénybevételéről szóló
többször  módosított  3/2007.  (II.16.)  önkormányzati  rendelete  10.  §  (9)
bekezdése alapján azon ingatlantulajdonosok számára biztosít mentességet,
akik 80. életévüket betöltötték.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

3. Rendes Zoltán kérelme

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Nem  kívánom  kiegészíteni.  Megkérem  a  Pénzügyi  és
Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A bizottságunk
megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta a határozati
javaslatot.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.

A Képviselő-testület  7  jelenlévő képviselőből  7  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

217/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testületének  nem  áll
módjában kedvezményt, illetve engedményt biztosítani a hulladékszállítási
díj megfizetése alól. Az önkormányzat a hulladékszállítási díjat megfizeti a
vállalkozónak,  melynek fedezete  a lakosság által  befizetett  díj,  így annak
elengedéséről nem dönthet további fedezet hiányában a Képviselő-testület. A
fentiek  alapján  a  Képviselő-testület  a  határozat  mellékletét  képező
kérelemnek  nem  tud  eleget  tenni.  A  Képviselő-testület  a  köztisztaság
fenntartásáról és az egyes közszolgáltatások kötelező igénybevételéről szóló
többször  módosított  3/2007.  (II.16.)  önkormányzati  rendelete  10.  §  (9)
bekezdése alapján azon ingatlantulajdonosok számára biztosít mentességet,
akik 80. életévüket betöltötték.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

4. Mozgáskorlátozottak Békés Megyei Egyesülete kérelme

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester
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Az írásos kérelem mellékelve.

Simon  István  Tamás  polgármester:  Nem  kívánom  kiegészíteni.  Megkérem  a  Pénzügyi  és
Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A  bizottságunk
megtárgyalta  az  előterjesztést,  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  az  alábbi
határozati  javaslatot:  „Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testületének  nem  áll
módjában kedvezményt,  illetve  engedményt  biztosítani  a  Mozgáskorlátozottak  Békés  Megyei
Egyesületének a  2013.  november  30-án az  önkormányzat  által  üzemeltetett  Napköziskonyhán
megtartandó  év  végi  rendezvény  bérleti  díjára  vonatkozóan.  A Képviselő-testület  felkéri  a
polgármestert, hogy hivatalán keresztül tegye meg a szükséges intézkedéseket.”

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a Pénzügyi
és Ügyrendi Bizottság által ismertetett határozati javaslatról.

A Képviselő-testület  7  jelenlévő képviselőből  7  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

218/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testületének  nem  áll
módjában  kedvezményt,  illetve  engedményt  biztosítani  a
Mozgáskorlátozottak Békés Megyei Egyesületének a 2013. november 30-án
az önkormányzat által üzemeltetett Napköziskonyhán megtartandó év végi
rendezvény  bérleti  díjára  vonatkozóan.  A  Képviselő-testület  felkéri  a
polgármestert,  hogy  hivatalán  keresztül  tegye  meg  a  szükséges
intézkedéseket.

5. Mesekert Óvoda fűtéskorszerűsítés

A napirendi pont előadója: Pujuné Deme Anita a Mesekert Óvoda vezetője

Pujuné  Deme  Anita  képviselő,  a  Mesekert  Óvoda  vezetője: Szeretném  tájékoztatni  a
Képviselő-testületet, hogy a Mesekert Óvodában beszerelésre került az új kazán.

Simon  István  Tamás  polgármester: Köszönjük  a  tájékoztatást.  Van-e  valakinek  kérdése,
véleménye?

6. Belső ellenőrzéssel kapcsolatos tájékoztatás

A napirendi pont előadója: Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző: A Képviselő-testület  már  elfogadta  az  önkormányzat
2014.  évi  belső  ellenőrzési  tervét.  Évek  óta  a  Békési  Kistérségi  Társulás  látja  el  ezeket  a
feladatokat. Az önkormányzat tagdíja fedezte is ezeket a kiadásokat, azaz az önkormányzatnak
nem  kellett  kiegészítenie  a  tagdíjat.  A belső  ellenőrzési  tervre  vonatkozóan  a  Cs.A.Cs.  Kft
415.000,- forintos ajánlatot küldött meg az önkormányzatnak. Ha most ezt az ajánlatot fogadná el
az önkormányzat akkor az idei kiadásoknál többe kerülne a belső ellenőrzés az önkormányzatnak.
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Simon István Tamás polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta, kérem
elnök asszony ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,     a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke: A  bizottságunk
megtárgyalta  az  előterjesztést,  és  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  azt  a
Képviselő-testületnek,  hogy továbbra is  a Békési  Kistérségi  Társulás keretein belül  lássa el  a
belső ellenőri feladatokat az önkormányzat.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése, más javaslata?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a határozati
javaslatról  az  alábbi  tartalommal:  „Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a
jövőben is  a Békési  Kistérségi  Társulás  keretein belül  kívánja a  belső ellenőrzési  feladatokat
ellátni.”

A Képviselő-testület  7  jelenlévő képviselőből  7  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:

219/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a jövőben is a Békési
Kistérségi  Társulás  keretein  belül  kívánja  a  belső  ellenőrzési  feladatokat
ellátni.

7. Szociális tűzifával kapcsolatos tájékoztatás

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Simon  István  Tamás  polgármester:  Tájékoztatni  szeretném  a  Képviselő-testületet,  hogy  a
szociális  tűzifával  kapcsolatosan  már  felvettük  a  kapcsolatot  a  DALERD-del.  Van-e  kérdés,
vélemény?

8. Piaci helypénzről döntés

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Simon István Tamás polgármester:  A Képviselő-testület döntött már abban, hogy pályázik új
piac  kialakítására,  ahhoz azonban,  hogy az önkormányzat  visszaigényelhesse  az  áfát,  dönteni
szükséges abban, hogy az önkormányzat bevezeti a piaci helypénzt az újonnan kialakított piacon.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye?

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta, kérem
elnök asszony ismertesse a Bizottság véleményét.

Hidvégi  Julianna  képviselő,  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnöke:  A bizottságunk
megtárgyalta,  egyhangúlag  elfogadta  és  elfogadásra  javasolta  az  alábbi  határozati  javaslatot:
„Doboz  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselő-testülete  dönt  abban,  hogy  a  Helyi  piac  a
termelőkért nevű pályázat keretében a Doboz, Kossuth tér 13. szám alatti 1650 hrsz-ú ingatlanon
kialakítandó  helyi  piacon  a  használatbavételt  követően  piaci  helypénzt  vezet  be.  A
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Képviselő-testület felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy az ehhez szükséges intézkedéseket
tegye meg.”

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a Pénzügyi
és Ügyrendi Bizottság által ismertetett határozati javaslatról.

A Képviselő-testület  7  jelenlévő képviselőből  7  igen szavazattal  –  ellenszavazat  nélkül  -  a
következő határozatot hozta:
 

220/2013.(XI.28.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete dönt abban,  hogy a
Helyi piac a termelőkért nevű pályázat keretében a Doboz, Kossuth tér 13.
szám  alatti  1650  hrsz-ú  ingatlanon  kialakítandó  helyi  piacon  a
használatbavételt  követően  piaci  helypénzt  vezet  be.  A Képviselő-testület
felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy az ehhez szükséges intézkedéseket
tegye meg.
Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester
              Hrabovszkiné Dandé Szidónia jegyző

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

XVI. Kérdés, interpelláció nem volt. 
További kérdés, interpelláció nem volt.

Mivel több tárgy, kérdés, interpelláció nem volt a polgármester megköszönte a hozzászólásokat,
javaslatokat és a nyílt ülést 9,40  órakor bezárta. 

k.m.f.t.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia Simon István Tamás
jegyző polgármester
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